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A Nemzeti Jogvédő Szolgálat 2017. tavaszi erdélyi jogvédő, monitorozó útján beszélgettünk Dr.
Menyhárt Gabriella ügyvéddel (az NJSZ elnökségi tagja), nemzeti jogvédővel arról, hogy milyen
is ma erdélyi magyarként élni, hogyan élik meg a hétköznapokban emberi méltóságuk és más
emberi jogaik rendszeres megsértését, mit jelent és miért fontos a nemzeti jogvédelem. A két
helyi programunk közötti beszélgetés résztvevői: Dr. Menyhárt Gabriella, Dr. Novozánszky Ilona
ügyvéd, a Nemzeti Jogvédő Szolgálat elnöke, Bodnárné Dr. Szabó Zsuzsanna ügyvéd, a
Nemzeti Jogvédő Szolgálat elnökségi tagja, Dr. Jánossy Mária ügyvéd (Kalifornia, Egyesült
Államok), Dr. Morvai Krisztina jogász, európai parlamenti képviselő, Dr. Bene Gábor jogász és
Dr. Gaudi-Nagy Tamás ügyvéd, a Nemzeti Jogvédő Szolgálat ügyvivője. Ez a felvétel a 2017.
június 4-én, Trianon gyásznapján indított, az elszakított területek magyarságának helyzetét,
jogfosztottságát és a jogvédelem szükségességét bemutató sorozatunk utolsó része.
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